

Referat af bestyrelsesmøde 7. maj 2013 i Amager Badminton Club.

Til stede: Per Munch (PM), Morten Munch (MM), Martin Borch (MB), Martin Hindsbo (MH), Per Reslow, , Susan Christensen, Thomas Kledal, Bo Dalsgaard

Referent: Martin Borch

Afbud: Jan Sølyst, Jørgen Jensen, Lasse Wolsgaard

Referat fra sidste møde godkendt.

Kontoret: MH laver snarest en To-Do liste over de ting, han mener, der skal tages fat på i sommerperioden, hvor der er ekstra tid.
Dørene i portene virker stadig ikke, hvilket vi ikke er kede af.
PM tager fat i DEAS om gulvet i restauranten, som skal ordnes snarest.
PM og MH laver sammen en beskrivelse til ejendommen om de problemer, vi oplever med ejendomsinspektøren.
Omkklædning. PM kontakter Linde om tilbud på udsugning og fjernvarme i omklædning.
Bænkprojektet i hallen er sat på hold foreløbig.
MH kigger snarest på 6 stk barstole til vores foyer.
PR taler med Niels, om der er nogen mulighed for at rette halgulvet op.
Varmeproblemet i hallen efter oversvømmelsen skyldes, at sensorerne tog skade. MH skriver til PM om, hvordan denne sag ser ud. Vi skal bl.a. have adgang til kælderen.

USU: Bo sender faktura til PM vedr. klubmesterskaberne. PM kontakter Bank Nordik, som ville sponsere præmierne til ungdommen.
Der har været afholdt mørkefjer i hallen, hvor der blev spillet med selvlysende bolde.
Vi sender 10-12 spillere til Amagermesterskaberne.

Senior: MM har modtaget diverse tilbud på boldaftaler. Vi har testet forskellige bolde og efter en vurdering har vi valgt at fortsætte med LiNing boldene, som har en fornuftig pris og god holdbarhed. Mange andre klubber har allerede god erfaring med denne bold.
Klubtøj talte vi om. MM indhenter bud fra forskellige mærker.

Veteran: Jørgen Bunder har tilbudt at lægge spillernes navne og detaljer ind på BadmintonPeople. Disse navne skaffer Jan Sølyst snarest.

Motionist: Vi har tilmeldt ny Q-hold for den nye sæson.
Søndagstræner er endnu ikke på plads, men der arbejdes på det.

Holdkampe for senior, ungdom og veteran i den nye sæson skal lægges så tidlig som muligt om søndagen, så træningen kan starte kl. 17.00 stedet for 18.00.

Evt.: Priserne for den kommende sæson justeres op med 1,6-2,6%, men kun for senior, ikke for spillere under 18 år.
Susan foreslår, at vi laver ekstra skabe i hallen.
MH skaffer en liste fra Helle, hvordan det ser ud med betaling for de nuværende skabe.
MH mailer status til hele bestyrelsen.
Anders skal altid have bolde liggende i restauranten, så medlemmerne kan skaffe bolde.
PR taler med Anders om, hvordan det skal køres videre.

Hallen lukker pr. 21/6 og åbner igen den 5/8 for spil.

Første bestyrelsesmøde i den nye sæson bliver torsdag den 29/8 kl. 18.00

Kl. 17.00 er der økonomimøde.